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روز شعر و ادب فارسی - روز بزرگداشت استاد سید محمدحسین شهریار مناسبت
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دیدار کارکنان مخابرات منطقه همدان با نماینده مردم در مجلس شورای اسلامی
مخابرات  کارکنان  خبر:  گروه  ســپهرغرب، 
منطقه همدان با نماینده مردم همدان و فامنین 

در مجلس شورای اسلامی دیدار کردند.
به گزارش ســپهرغرب و به نقل از روابط عمومی 
مخابرات منطقه همدان، مدیــر و کارکنان مخابرات 
منطقه همدان با حجت الاسلام احمدحسین فلاحی، 
نماینــده مردم همدان و فامنین در مجلس شــورای 

اسلامی دیدار کردند.
طی این ملاقات کــه در دفتر دکتر فلاحی برگزار 
شد، طرفین پیرامون مسائل مخابرات و چالش های فرا 

رو بحث و تبادل نظر کردند.
در این جلســه ابتدا سرپرســت مخابرات منطقه 
همدان ضمــن ارائه گزارشــی از وضعیت موجود در 
مخابرات منطقــه همدان، از فرصت هــا، تهدیدها و 

برنامه های آتی سخن به میان آورد.
محمدعلی گرزین با اشــاره به تحــولات دنیا در 
عرصه مخابرات، گفت: زمانــی مخابرات فقط و فقط 
مکالمه بود و دایر کردن یک خط تلفن، نهایت تلاش 
بود؛ امــا امروزه با تحولات بزرگی روبه رو هســتیم و 
ظهور اینترنت تمامی ســاختار مخابرات را با تلاش و 

تکاپو مواجه کرده است.
گرزیــن بیان کرد: امروزه مهم ترین دغدغه و البته 
شــاخص مخابرات میزان پهنای باند اســت و شرایط 
پیشرفت کشــورها را براســاس پهنای باند مصرفی 

می سنجند.
وی خاطرنشــان کرد: باتوجه به شرایط روز، برپا 

کردن هر ســایت حدود یک میلیــارد تومان هزینه 
دربــردارد و متأســفانه هیچ ارزی بــرای تجهیزات 

گران قیمت مخابراتی نمی توانیم دریافت کنیم.
این مقام مســئول افزود: امروزه مخابرات منطقه 
همدان تیمی دارد که به دور از هرگونه حاشــیه و با 

کمال صداقت و توان خود کار می کند.
گرزین اظهار کرد: صداقت و راستی سرلوحه کاری 
کارکنان مخابرات اســت و مسائل و جبهه بندی های 
سیاسی را در کار خود دخیل نمی کنیم و تابع و رهرو 
فرمایشات مقام معظم رهبری بوده و به فرمان ایشان 
به دنبال خدمت رسانی به بهترین نحو ممکن هستیم.
در ادامــه نماینده مــردم همــدان و فامنین در 
مجلس شــورای اسلامی طی سخنانی به بیان مسائل 
و مشــکلات روز پرداخت و گفت: بیشترین خواست 
مــردم در این ایــام درخصوص آمــوزش در فضای 
مجــازی و پیگیری تحصیل فرزندان اســت که برای 

آن ها دغدغه خاطر ایجاد می کند.
حجت الاسلام احمدحسین فلاحی افزود: ما از مجموعه 
مخابرات منطقه همدان سپاسگزاریم که از مسائل فرهنگی 
حمایت می کنند و به دور از هرگونه جناح بندی سیاسی، 

فقط و فقط در فکر ارائه خدمات است.
وی بیان کــرد: اینکه در مخابرات تصمیم گیری ها 
با تکیــه بر خرد جمعی و مشــورت و رایزنی صورت 
می گیرد، بســیار خوب و قابل اعتناست و امیدوارم به 
تأسی از شما، سایر مدیران و نمایندگان استان نیز با 
همیــن راهبرد فعالیت کنند و اگر غیر از این باشــد، 

جامعه آسیب پذیر خواهد شد.
این مقام مســئول افزود: با توجه به شرایط حاکم 
بر جامعه و به ویژه در دانشــگاه ها، نهادهای آموزشی 
و روی آوردن قشــر دانش آموز و دانشــجو به فضای 
مجازی، وجود کمیســیونی با نام فناوری اطلاعات در 

مجلس بیش ازپیش احساس می شود.
وی خاطرنشــان کرد: سیستم آموزشی تغییر پیدا 
کرده و تمام فشارها بر مخابرات است که باید پهنای 
باند را افزایش دهد، این کمک همه دستگاه ها را طلب 

خواهد کرد.
حجت الاســلام احمدحسین فلاحی گفت: درحال 
حاضــر تعداد زیادی دانش آموز هســتند که با وجود 
ارائه اینترنت و سیم کارت رایگان، نمی توانند از آن ها 
اســتفاده کنند؛ چراکــه نه به رایانه و نه به گوشــی 
دسترسی دارند و متأسفانه نمی توانند چنین وسایلی 
هم تهیه کنند و باید سریعاً برای این امر چاره اندیشی 

کرد.
وی در قســمتی از ســخنان خود به سرقت کابل 
نیز اشاره کرد و افزود: ضمن تشکر از نیروی انتظامی 
بابت تمامی زحماتی که متحمل می شــوند، امیدوارم 
همکاری بیشــتری با مخابرات داشته باشند تا سرقت 
کابــل و تجهیــزات مخابراتــی به حداقل برســد و 
ارتباطات مردم قطع نشود؛ از اپراتورهای تلفن همراه 
نیز انتظار داریم که سطح کیفی ارتباطات را در استان 
افزایش دهند و در توزیع خدمات و ارتباطات، عدالت 

را سرلوحه خود قرار دهند.


